
 

 

 

Goirle, 26 september 2023 

 

Algemene Ledenvergadering energiecoöperatie DRG, 

Postcoderoosregelingen La Poubelle en Jan van Besouw. 

Locatie:  het cultureel centrum Jan van Besouw. 

 

Aanwezig 21 deelnemers en namens het bestuur Guus van der Put 

(penningmeester), Edwin Weijtmans (bestuurslid en verantwoordelijk 

voor de PCR projecten en de energiecoaches) en Rob de Bruijn 

(voorzitter en secretaris). We hebben drie afmeldingen ontvangen. 

 

Opening en toelichting proces jaarlijkse afrekening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

Hij licht allereerst toe dat we voor het organiseren van een algemene 

ledenvergadering de informatie over de subsidieregeling van het RVO 

moeten ontvangen. Daarna kan de jaarrekening worden opgemaakt en 

een afspraak met de kascommissie worden gemaakt om de boeken te 

controleren. Op basis hiervan maakt het bestuur een voorstel over de 

hoogte van de uitkering voor de leden. De algemene ledenvergadering 

neemt hierover een besluit. Zoals we dit vanavond ook gaan doen. Wij 

verwachten dat ook over 2023 we medio september 2024 een ALV 

kunnen organiseren.  

 

Voor de ALV heeft het bestuur bijgaande PowerPoint presentatie 

voorbereid. De voorzitter stelt de aanwezige bestuursleden voor en de 

projectleiders en adviseurs die ons helpen. Ellen den Ouden neemt de 



communicatie onderwerpen voor haar rekening neemt en verzorgt het 

fotomateriaal.  

 

Toelichting installaties, opbrengst en voorstel uitkering 

Edwin Weijtmans geeft een toelichting over de installaties op beide 

daken en hoe we de opbrengsten monitoren. Leden kunnen dit ook op 

de website volgen. We hebben opdracht gegeven voor een zogenaamde 

scope 12 inspectie. Verzekeraar Nationale Nederlanden stelt dit als eis. 

De uitkomst hiervan verwachten wij binnenkort. Bij het installeren is al 

van de eisen van scope 12 uitgegaan, zodat we hier geen problemen 

verwachten.  In het contract met installateur DIVO is opgenomen dat de  

panelen jaarlijks worden schoongemaakt. 

 

Guus van der Put licht de cijfers toe. Vervolgens geeft de kascommissie 

aan dat zij de jaarrekening en onderliggende stukken uitvoerig hebben 

gecontroleerd en adviseren de leden om het bestuur te dechargeren 

voor het gevoerde beleid in 2022. Dit wordt met unanieme stemmen 

aangenomen. Op jaarbasis bedraagt het rendement van 6,5% per 

certificaat € 17,88.  Voor 2022 stelt het bestuur voor om € 13,41 per 

certificaat uit te betalen, dit is 75% van het eerstgenoemde bedrag, 

omdat de uitkering gaat over de periode van 1 april tot en met 31 

december. Na afloop van de economische levensduur van de 

zonnedaken, dus als de panelen afgeschreven zijn, neemt de ALV een 

besluit of het dan aanwezige kapitaal in de coöperatie wordt uitgekeerd 

aan de leden of dat de coöperatie wordt voortgezet en het kapitaal 

wordt ingezet voor nieuwe activiteiten/investeringen. De leden gaan ook 

met dit voorstel akkoord. 

 

 

Spinderwind 

Spinderwind, hieraan nemen 11 leden van onze coöperatie deel. Zodra 

de algemene ledenvergadering heeft plaatsgevonden zal de voorzitter de 

deelnemers hierover via de mail informeren.  

 

https://www.duurzaamrielgoirle.nl/opbrengsten-zonne-installaties/


Activiteiten stichting duurzaam Riel Goirle; 

In het tweede deel van de bijeenkomst staan we stil bij de activiteiten 

van de stichting duurzaam Riel Goirle. Het bestuur is erg blij met de 

komst van een aantal nieuwe energie coaches. Hiermee kunnen we 

inwoners in Riel en Goirle aan de keukentafel tips en informatie geven 

over het verduurzamen van de woning. De energie coaches krijgen een 

opleiding bij HOOM (onderdeel van de landelijke coöperatie Energie 

Samen).  

Met de gemeente Goirle is het convenant van 2019 weer voor twee jaar 

verlengd. Hieraan staan de uitgangspunten hoe de gemeente en DRG 

samenwerken aan de energietransitie in onze gemeente. Tot slot geeft 

de voorzitter nog een toelichting op de activiteiten in de regio Hart van 

Brabant. Hier werken we intensief samen met 14 andere 

energiecoöperaties om de plannen uit de REKS (grootschalige opwek 

wind en zon) te realiseren. Waarbij wij streven naar minimaal 50% 

lokaal eigendom. 

 

In de rondvraag worden een aantal vragen gesteld over de warmte 

transitie binnen onze gemeente. In principe moeten we van het gas af. 

De weg hierna toe is nog onduidelijk. In deze fase wil de gemeente 

subsidie aanvragen om huizen met een laag energielabel te kunnen 

isoleren. De doelgroep zijn de mensen met een laag inkomen. Wij 

kunnen en willen hierover niet adviseren. Aantal leden geven aan dat zij 

niet weten met wie zij bij de gemeente Goirle hierover kunnen 

schakelen. Afgesproken om met de gemeente dit kort te sluiten. De 

voorzitter heeft hierover contact opgenomen met de heer Jelle van 

Ingen van de gemeente Goirle. Bijgaand zijn reactie:  

‘Als mensen inhoudelijk vragen hebben bij wie kunnen ze 

terecht bij de gemeente Goirle? Mocht het gaan over de 

energietransitie, dan kunnen zij bij mij terecht. Mocht het gaan over 

energiebesparing en/of duurzaamheid, dan kunnen zij terecht bij mijn 

college Shabnam Noorzy.  

Welke e-mailadres kan ik in het concept verslag zetten? 

Shabnam.noorzy@goirle.nl & jelle.van.ingen@goirle.nl ‘ 

 

mailto:Shabnam.noorzy@goirle.nl
mailto:jelle.van.ingen@goirle.nl


Verder het advies om op de website van milieu centraal te raadplegen. 

 

Tot slot bedankt de voorzitter de kascommissie en de leden voor hun 

aanwezigheid. En doet nog een oproep voor de vacature van secretaris 

en/of bestuurslid te worden. Heb je interesse neem met ons contact op. 

Vervolgens wordt de bijeenkomst afgesloten.  

 

 

  


